

3-in-1 Facial Kit Cleanse, Massage & Apply Makeup



FM-600F





EN User Guide

Thank you for purchasing this Lifetrons® product. This user guide outlines the operating procedures and safety precautions. Please read it carefully to make sure you are using your product properly and retain it for future reference.

- A. Inserting the Battery
- Rotate the battery cover
 counter-clockwise until the circle aligns with "OPFN"
- Insert 1 AA battery into the battery compartment. Make sure the positive and negative ends are facing the correct direction, as shown in the drawing.
- 3. Place the cover back on the device. Press inward and rotate clockwise until securely attached

B. Changing the Device Heads

 Select the device head (cleansing head
 / massage head / makeup puff) you would like to use and attach it on top of the main body of the device.

Note: Do not change the device heads when the power is on.

 Rotate the battery cover clockwise until the circle aligns with "ON".

D. Using the Cleansing Head

- 1. Remove any makeup before use. Use in combination with water and your facial cleansing product. Gently press 6 onto your skin to start cleansing. Do not use cleansing products containing alcohol, petrol or acetone as they may irritate the skin. Do not use cleansers that are clay-based, silicone-based, grainy or exfoliating scrubs which could damage the device.

 2. Clean the cleansing head with warm
- water and thoroughly dry before using again.

E. Using the Massage Head

Always use on clean skin. Apply a thin layer of serum, moisturizer or cream to

your face and eye area. Gently press $\mathbf{0}$ onto your skin to start the massage. Slowly and gently move the device on your face covering all areas with light pressure.

2. Clean the massage head with a clean dry cloth.

F. Using the Makeup Puff

- Gently press 6 onto your skin and start applying liquid foundation makeup (not included) in small circular motions.
- Clean the makeup puff with warm water and mild soap until clean. Dry thoroughly before using again

简中 使用手册

感谢您购买 Lifetrons® 产品。本指南概述 了操作方法和安全守则。请仔细阅读以正确使用产品,请妥善保留本手册以备将来 参老う田

如何使用

A. 安装电池

- A. 安徽电池 1. 逆时针旋转电池盖❶,直到小圆圈与 "OPEN" 对齐。 2. 将电池插进电池仓内。确保正负极方向
- 如图所示,请勿装反。 3. 将电池盖盖回,向内压,顺时针旋转直
- 到固定稳妥。

B. 更换探头

选择需要的探头(洁面头●/按摩头●/粉扑头●)安装在机身上。

注意: 请勿在开机状态下更换探头。

1. 选择需要的探头(洁面头❸/按摩头❹ /粉扑头6) 安装在机身上。

D. 洁面

- D.治園 1.注意:使用前请先卸妆、使用时配合清 水和洁面产品 请勿使用含有酒精、汽油 或丙酮的产品。 遊免歌ゆ皮肤。 黏土、 桂胶、颗粒状清洁产品或磨砂膏可能会 损坏设备,请勿使用。 2. 用温水清洗洁面头,彻底干燥后方可再 次倍即
- 次使用。

1. 按摩头只可在清洁的肌肤上使用。在面 部和眼周薄涂一层精华液或乳霜。轻E 按摩头 于皮肤,开始按摩稍稍用力

2. 用洁净的干布清理按摩头。

F 上妆

- 下. 上极1. 轻压粉扑头●于皮肤、以画小圈的方式 涂抹粉底液(包装中不含)。2. 用温水和温和的清洁皂清洗粉扑头,彻
- 底干燥后方可再次使用。

繁中 使用手册

感謝您購買Lifetrons®產品。本指南概述 了操作方法和安全守則。請仔細閱讀以正 確使用產品,請妥善保留本手冊以備將來

如何使用 A. 安裝電池

- 1. 逆時針旋轉電池蓋❶,直到小圓圈與
- "OPEN" 對齊。 2. 將電池插進電池倉內。確保正負極方向 如圖所示,請勿裝反。
- 3. 將電池蓋蓋回,向內壓,順時針旋轉直 到固定穩妥。

B. 更換探頭
1. 選擇需要的探頭(潔面頭● / 按摩頭● /粉撲頭❸)安裝在機身上。

注意: 請勿在開機狀態下更換探頭。

順時針旋轉電池蓋,讓小圓圈與"ON"對 齊。

D. 潔面

- 1. 注意: 使用前請先卸妝, 使用時配合清 水和潔面產品請勿使用含有酒精,汽油或丙酮的產品,避免影響皮膚。粘土、 矽膠、顆粒狀清潔產品或磨砂膏可能會 損壞設備,請勿使用。 2. 用溫水清洗潔面頭,徹底乾燥後方可再
- 次使用。

E. 按摩

1. 按摩頭只可在清潔的肌膚上使用。在面 部和眼周薄塗一層精華液或乳霜。輕壓

按摩頭 6 於皮膚。開始按摩稍稍用力。 緩慢輕柔地帶動儀器在面部滑動,按摩 到所有部位。 2. 用潔淨的乾布清理按摩頭。

- F. 上妆 1. 輕壓粉撲頭●於皮膚,以畫小圈的方式 塗抹粉底液(包裝中不含)。 2. 用溫水和溫和的清潔皂清洗粉撲頭,徹 底乾燥後方可再次使用。

EN Safety Precautions

- Safety Precautions
 Please follow the rules outlined in this guide closely to ensure your safety and flawless operation:

 * This product is only intended for use on the face.

 * Discontinue using the product immediately if any abnormal situation, allergic reaction or discomfort occurs during use.

 * This product is a skin care device and is not made for medical purposes. If you are under medical treatment, please consult with your doctor before use.
- This product is not suitable to use on body parts
- This product is not suitable to use on body parts that are embedded with elicions, metal or other foreign objects. Do not use directly on the eyes.
 It is recommended to wait at least 6 months after any facial treatments such as a face lift or botox injections belone using his product. If you are unawn, consuit with your doctor.
 Throughly clean the product after use.
 Do not use any kind of liquid to clean the product. Keep in mind that the surface of the product should

- only be wiped with a clean dry cloth This product has a special lacquer - when cleaning, do not use any corrosive solution which may cause damage to the lacquer or appearance.
- damage to the lacquer or appearance.

 Replace the makeup puff every 3 month.

 Repair, removal or modification of this product is strictly prohibited. Improper handling may result in short circuits, product damage or even fire.

 Maintenance and warranty services will be void if unauthorized changes have been made to the product. Please contact an authorized dealer to obtain after-sales service if the product has a
- obtain after-sales service if the product has a problem.

 Be called a form edges, uneven surfaces, metal expensions of a form of the product should not be placed in your mouth.

 Do not use this product in locations with high temperatures or high humidity levels (e.g., bathrooms); ideally, the product should be used in a location free of excessive dust and not exposed to direct surlight.

 Do not insert foreign objects or liquids into the product, this could damage the product.

 Refrain from dropping the product or bumping it against other objects, varied damage, collision and with care pressure by always handling the product with care.

- with care.

 30 not place this product near strong magnetic or electric fields this may cause the product failure.

 30 not place this product near strong magnetic or electric fields this may cause the product failure.

 30 not use this product in hazardous locations.

 31 The product may explode if disposed in a fire.

 30 not use internally and avoid using near center of the threat to avoid thyroid stimulation.

 30 not use of open sores, evounds or infected areas Never use internally (i.e. in mouth, nose, etc.).

 30 not use of pregnant, have a generale, heart disease history or other medical condition.

 31 This conduct is suster resistant and compolars which
- This product is water resistant and compliant with the Ingress Protection rating IPX5. Please ensure the cap on the base is tightly sealed before exposing it to water. If any liquid is detected inside

your device, the warranty will be void

Children
Keep out of reach of children. Do not allow children
to play with your product or its accessories. They
could hurt themselves or others and could
accidentally damage the product. Your product and
list of the country of the country of the country
to the country of the country of the country of the country
to the country of the

Disposal of Electrical and Electronic

Disposal of Electrical and Electronic Equipment
3. This symbol indicates that all electrical and electronic equipment included with this product should not be treated as household waste. Instead, it should be left the appropriate collection point for the recycling of electronic equipment. By ensuring this product is disposed of correctly, you are helping the product is disposed of correctly, you are helping the product is disposed of correctly. to prevent negative consequences for the environment and human health. To recycle this product, please contact your local city office, environmental protection agency, household waste disposal service or where you purchased the product to learn more about appropriate recycling methods.

Limited Warranty
If within 12 months of purchase this product or any If within 12 months of purchase this product or any part thereof is proven to be defective by reason of faulty workmanship or defect in materials, we will repair or replace the same product free of charge of labor or materials on condition that: 1. The original invice or sales receipt with the date of purchase is presented with the defective unit. 2. Lifetions does not take any responsibility for lost information of any kind and will not reimburse you for any such lost.

- 2. Literoris does not cause any responsibility for bas for any such loss.
 3. The limited warranty is only valid if the original proof of purchase for this product, issued by a Lifetrons authorized dealer, specifying the date of purchase, is presented with the product to be repaired or replaced. Lifetrons reserves the right to refuse warranty service if this information has been reliable to the product from the dealer.
 4. The warranty does not cover product failures which have been caused by use of accessories or other peripheral devices which are not Lifetrons branded original accessories intended for use with the product. The warranty does not cover any capital control of the product failures caused by modifications, repairs or disassembly by any preson not authorized by the manufacturer.
 5. Any defective unit or part shall become property of the manufacturer.

Additional Information Register your Lifetrons Beauté product online at www.lifetrons.com.

Please visit our website www.lifetrons.com or contact our customer service center at customer cs@lifetrons.com to learn more about our new products and special offers.

user guide was originally composed in English and subsequently translated into other languages. The was subsequent translations cannot be guaranteed. In case of conflict between the English version and another language version, the English version takes precedence.

Product specifications are subject to change at the sole decision and discretion of Uleftrons Switzerland AG, Lifefrons International LLd. or Li-Rie without prior notice. Any devices or accessories not listed under "What's Inside" as in reference to compatibility only and are not included. Product images are for reference purposes only, color may vay from the actual product.

Lifetons Beautá, "Lifetrons Beautá Switzerland", "Lifetons Beautá Professional Skincare", "Lifetrons Switzerland", "Beautá Switzerland", "MyB" are trademarks or registered trademarks owned by Lifetrons Switzerland AG, (Lifetrons International Ltd. of L-Tek. All other brands and product names listed herein are trademarks or registered trademarks owned by their trademarks or registered trademarks owned by their trademarks or registered trademarks owned by their respective holders and are hereby acknowledged and recognized as such. @Copyright 2018 by Lifetrons Switzerland AG, Lifetrons International Ltd. and Li-Tek

简中 安全守则

安全守則 为保安全和操作正确,请先详细阅读及遵守以下的 安全守则: ◆ 守郎: ◆ 如出现任何异常反应、过敏或不适,请立即停止 4488

- 使用。 本产品只作肌肤护理之用, 并非供医疗用途使用,

- 是重轻处本产品。 不可将产品放在有强烈磁场或是电场的环境,否则可能导致产品发生故障。 请勿于危险的环境中使用。

- 本产品异置在明火中可能会引起爆炸。
 请勿在继路使用,以免到源甲状腺 请勿在滥炼。仍和愿染给助位使用。请勿用于 身体外部 (口、鼻等)
 如杯孕、体内与 亞尼姆德 克姆,请勿使用。
 本产品防水,且符合PX5标准。在产品接触水之前。请确保抵那保护盖盖产,如仅器均部有水,则保餐火效

儿童 不要让儿童接触。不要让儿童玩本产品或其配件。这 可能会导致伤害到自己或他人,或者意外地损坏产品。 产品或其例件所包含的若干小部件可能会脱落,从而 导致儿童至息的危险。

正确弃置电子用品

正确弃重电子用品 到如在本产品的电气和电子设备上标有这个符号,则表 示该设备不应款视为一般家居(居家均取较处理。相反、 该设备应交别当的收集点作品可应效理。 通过正确的弃量。 防止了因弃罪不当而产生的加面效果,关 于本产品的应则大法。请果实验当地的市政分单处, 环保局、家居(居家)垃圾处理中心。回收对域您购买 本产品的店铺。取得适当的的成处理方式能变。

- 保修及支持服务 本产品提供十二个月保修。若在保修期内,本产品在 林料或工艺缺陷而出 保格及支持服务 本产品提供十二个月保修。 若在保修期内、本产品在 北平使用和服务情况下因设计、材料域工艺缺陷而出 規律作问题而需要保修服务,就们将根据以下的赤款 次定本产品需要进行维修或更换: 1. 指出示当日股外区发票改成。以及有问题的产品。 2. Lifetrons不会就长时实型收益的损失负责。也不 多要修修本产品。必须出法由其作在ros表皮的纷纷 商为原购买者发出均有购买日期的原则采证明。如 果在购买本产品。完保检查就换成缔芯。 Lifetrons 保留拒绝保险的权利。 对于现代申扣;作在ross的员厂配户或高处的企员 等数的产品问题。本心可不会提供解决。对于现代 等数的产品问题。本心可不会提供解决。对于现代 完全的本个是的保险。 5. 经修定图不包括由任何申提权人员改装,修理或折 即退成的效策。 6. 任何龄期的设备或部件将成为广商的财产。

窓可到我们的网站www.lifetrons.com在线登记您的Lifetrons Beauté产品。

请访问我们的网站www.lifetrons.com或发电邮到 cs@lifetrons.com与我们的客户服务中心连系,以 了解更多有关我们的新产品和优惠。

本使用手册原以英文编写,并在随后翻译至其他语言。 翻译语言的准确性不能保证。若英文版本与其他语言版本存在任何歧义,概以英文版为准。 产品规格由Lifetrons, Lifetrons Switzerland AG, Lifetrons International Limited和LiTek自行决定及处理,无须事先 通知即可进行修订。任何资金或配件未列入广品包装户 含物品",仅供兼容性参考用,并不包含于产品中。

"Lifetrons BEAUTÉ"、"Lifetrons BEAUTÉ SWITZERLAND"、
"Lifetrons BEAUTÉ PROFESSIONAL SKINCARE"、"Lifetrons
SWITZERLAND"、"BEAUTÉ SWITZERLAND"、"MyB"是
Lifetrons Switzerland AG、Lifetrons International Limitedft
Li-Tek所拥有的商标或注册商标。所列的所有其他品牌

和产品名称是其各自所有者所拥有的商标或注册商标、 特此声明和确认。©版权所有2018年Li-Tek、Lifetrons Switzerland AG和Lifetrons International Limited。 保留所有

繁中 安全守則

安全守則 為侯安全和操作正確,請先詳細閱讓及遵守以下的 安全守則: • 本產品適用臉部肌膚使用。 • 如有出現任何異常反應、過敏或不適,請立即停止 使用。

- 盡量輕放本產品。 不可將產品放在有强烈磁場或是電場的環境,否則可能導致產品發生故障。
- 則可能導致產品發生故障。 過少別於他的理事中使用。引起爆炸。 本基品素實任等从中可發與甲狀腺。 基金品素質性等與人可發與甲狀腺。 達物化業施。個工和感染的部位使用。請勿用于 身體內質。但一角与與起層是。有心臟疾史或其他 疾病,請勿使用。 本基品於水。且符合IPX5標準。在產品接觸水之 例,繼確保底所受護蓋蓋髮,如礦器內部有水, 例以國外交

兒童 不要讓兒童接觸。不要讓兒童玩本產品或其配件。這 可能會導致陽雷到自己或他人,或者意外地損壞產品。 產品或其制件所包含的若干小部件可能會說落,從而 導致兒童窒息的危險。

正確塞置電子用品

正確樂置電子用品 多如在本產品的電氣和電子設備上標有這個符號,則 表示該設備不應被視為一般家居居家垃圾處理。相 反,該設備應交到適當的收集點作循環回收處理。通 過正確的樂置,防止了因樂置不當而產生的負面效果。 關於本產的回收方法,讀靜繫密當地的市政辦事處、

環保局、家居(居家)垃圾處理中心、回收場或您購買 本產品的店舗,取得適當的回收處理方式建議。

6. 任何缺陷的設備或部件將成為廠商的財產。 查詢更多資料

您可到我們的網站www.lifetrons.com在線登記您的Lifetrons Beauté產品。 請訪問我們的網站www.lifetrons.com或發電郵到

cs@lifetrons.com與我們的客戶服務中心連繫,以 了解更多有關我們的新產品和優惠。 本使用手冊原以英文編寫,並在隨後翻譯至其他語言。 翻譯語言的準確性不能保證。若英文版本與其他語言版 本存在任何歧義,概以英文版為准。

產品規格由Lifetrons、Lifetrons Switzerland AG、 Lifetrons International Limited和Li-Tek自行決定及處理 無須事子通知即可進行修訂,任何設備或配件未列入 產品包裝內含物品",僅供相容性參考用,並不包含於 產品中。

"Lifetrons BEAUTE"、"Lifetrons BEAUTE SWITZERLAND"、
"Lifetrons BEAUTE PROFESSIONAL SWIK-ABE"、Lifetrons
SWITZERLAND"、BEAUTE SWITZERLAND"、"Mye"是
Lifetrons Switzerland AG. Lifetrons International Limited
AULT-EAKJRight/Joine Weiz-Einering
PRUMBACA/BEZIE ABIFITY APPLIED TO THE MEDICAL PROPERTY AND THE MEDICAL PROPERTY AS LIFETRON SWITZERLAND AND THE MEDICAL PROPERTY AND TH